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ZAKAJ  SMO ZA NAŠE ČLANE PRIPRAVILI SME KAVO? 

 

 

 

Digitalna industrija, industrija 4.0, krožna ekonomija, energetska učinkovitost,  … so pojmi, 

ki v zadnjem času krojijo in diktirajo tempo sprememb na enotnem trgu evropske unije (EU). 

Elektronska in elektroindustrija (EE) je v samem središču tega dogajanja in kot ena izmed najbolj 

reguliranih panog tudi prva, ki občuti spremembe v svoji regulativi.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vir: ORGALIME 

 

Spremembe prinašajo nova tveganja in tudi nove priložnosti, zato v Zbornici elektronske in 

elektroindustrije (ZEE) že leta načrtno sledimo tem spremembam in informacije sproti 

posredujemo svojim članom.  

 

Obseg sprememb in hitrost dogajanj pa se je v zadnjem obdobju povečal do tolikšne mere, da v 

ZEE menimo, da je vsaj za mala in srednja podjetja (SME) potrebno te informacije začeti 

prenašati na bolj zgoščen in pregleden način.  

 

Zato vas bomo enkrat mesečno vabili na "kavo" v stavbo GZS z namenom, da vas na kratko 

seznanimo z najnovejšimi dogajanji na področju regulative v EU in v Sloveniji, katere obseg in 
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prepletenost prikazuje spodnja slika. 

 

 

 

 

Vir: ORGALIME 

 

Za vsako od področij vam bomo predstavili trenutna konkretna odprta vprašanja in dogajanja, ki 

jih sprožajo na nacionalnih in EU nivoju.  

 
V primeru, da bo za kakšno temo izraženo še dodatno zanimanje, bomo na to temo pripravili 

dodatno in bolj poglobljeno delavnico.   

 

 

Podrobnejše informacije: Marko Bohar, E: marko.bohar@gzs.si, T: 01 5898 121. 

 


